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Tisztelt Házelnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy ű lésről szóló 2012 . évi XXXVI . törvény 42 . § (8)

bekezdése és 'az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 1012014, (II . 24 .) OGY határozat, 124 . § (1 )

bekezdése alapján „Hány lapkiadó, szerkeszt őség kérte eddig a kormányzattól, hogy állami hirdetéssel

segítsen gazdasági`helyzetén?” címmel írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Rogán Antalhoz, a

Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

November 8-án az ATV Egyenes Beszéd cím ű műsorában azt : nyilatkozta, hogy ,ha van olyan baloldal i

médiacsoport, amelyik segítséget kér a kormánytól, ( . . .) akkor mi hajlandók vagyunk erre . Tehát semm i

kífogásunk nincs az ellen, hogy mondjuk hirdetéseket helyezzünk el a Népszavában, hogyha a Népszava új

tulajdonosa, mert úgy látom, hogy ott valami új tulajdonos bukkan fel a láthatáron, ezt kérje . Ennek semm i

akadálya nincs a részünkrő l . Mi minden további nélkül megtesszük . . . "

Ezen kijelentése után joggal merül fel a gyanú, hogy az ön által irányitott minisztérium nem ott hirdet, ahol a

leghatékonyabban elérhetik az állampolgárokat, hanem politikai vagy gazdasági indokok alapján döntik el, hog y

hol helyezzenek el állami hirdetést és hol nem . A kormánynak azonban nen azért állnak ezek az összegek a

rendelkezésére, hogy médiumokat mentsenek meg belőle, hiszen akkor azok függetlensége i s

megkérdőjelezhetővé válik,



Tisztelt Miniszter úr!

A fentiekre tekintettel az alábbi kérdésekre várom válaszát :

* Ki döntött arról, hogy hirdetések formájában nyújtsanak támogatást nehéz gazdasági helyzetben lév ő

lapkiadóknak? Miért tartják ezt helyes eszköznek? Mit kértek az állami megrendelésekért cserébe? Mi

volt a segítségnyújtás feltétele?

• Nem tartanak-e attól, hogy a célzottan osztott hirdetéseknek piactorzító hatása van ?

• Önök szerint a . szerkesztőségi függetlenség, a sajtószabadság miként ő rizhető meg ezzel a

gyakorlattal?

• Melyik médium, lapkiadó fordult eddig a kormányzathoz támogatásért?

• A megkeresések személyesen vagy írásban érkeztek ?

• Ki hozott döntést az egyes megkeresésekkel kapcsolatban? Maga Orbán Viktor miniszterelnök ?

• Milyen formában kapták meg ezek a médiumok a támogatásokat ?

Milyen összegű hirdetési megrendelést, támogatást kaptak ezen médiumok, lapkiadók ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2016 . november 10.
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